
Protokół nr X.2019 

 z posiedzenia Rady Gminy Błędów w dniu 26 czerwca 2019 r. 

Posiedzenie odbywało się w Centrum Kultury Lokalnej w Błędowie 

Obrady rozpoczęto 26 czerwca 2019 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 13:11 tego samego 

dnia. 

Przewodniczył  Piotr Jakubczyk – Przewodniczący Rady Gminy Błędów 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Leszek Bobrowski 

2. Robert Borkowski 

3. Dominik Górecki 

4. Piotr Jakubczyk 

5. Andrzej Kępka 

6. Krzysztof Kołacz 

7. Zbigniew Koziński 

8. Wojciech Nowocień 

9. Sebastian Oziemski 

10. Piotr Piekarski 

11. Dariusz Rybak 

12. Marek Rybicki 

13. Leszek Słowiński 

14. Aneta Wróblewska 

15. Zenon Żebrowski 

1. Otwarcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk poinformował, że przebieg obrad Rady Gminy 

Błędów jest utrwalany i transmitowany za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, co 

jest realizacją obowiązku wynikającego z art. 20 ust. 1b Ustawy o samorządzie gminnym. 

Transmisja obrad jest dostępna na stronie internetowej urzędu natomiast nagrania z sesji 

zamieszczone będą/są na stronie internetowej www.bledow.pl. 

Powitał Radnych, Radnego Powiatu Wojciecha Wojtczaka, Wójta, sołtysów  oraz wszystkich 

przybyłych na posiedzenie Rady. 

Przewodniczący Rady Gminy słowami: ”Otwieram Sesję Rady Gminy w Błędowie” otworzył 

posiedzenie Rady Gminy. 

Na podstawie listy obecności (obecnych 14 radnych, ustawowy skład Rady 15 radnych) 

stwierdził quorum zdolne do podejmowania uchwał. 

Listy obecności radnych, sołtysów i osób zaproszonych stanowią załącznik nr 2, 3 i 4 do 

niniejszego protokołu. 

 

 

 

http://www.bledow.pl/


 

2. Wręczenie nagród konkursu KRUS. 

 

Przedstawiciel KRUS w Grójcu Tomasz Wawrzyniak powiedział, że odbyła się IX edycja 

Ogólnopolskiego Konkursu Plastycznego "Bezpiecznie na wsi: maszyna pracuje a dziecko 

obserwuje". Konkurs odbył się w dwóch kategoriach wiekowych klasy 0-III i IV-VIII. 

Głównymi organizatorami konkursu  był KRUS, ODR i PIP. Do  etapu powiatowego weszły 

33 szkoły podstawowe, 458 prac plastycznych. Z gminy Błędów uczestniczyły szkoły z 

Błędowa, Gołosz. Lipia i Wilkowa. 

Następnie wręczono nagrody dla uczniów najlepszych prac plastycznych. W kategorii klas 0-

III nagrody otrzymali: Mateusz Markiewicz z PSP Lipie, Natalia Wojciechowska z PSP 

Błędów, Filip Majewski z PSP Błędów. W kategorii klas IV-VIII nagrody otrzymali: Kinga 

Kazimierczak z PSP Błędów, Emilia Kołacz z PSP Błędów, Alicja Kołacz z PSP Błędów oraz 

wyróżnione prace: Antoni Sybilski z PSP Błędów, Kacper Chmielewski z PSP Wilków, i 

Kinga Kacprzak z PSP Gołosze. 

Przedstawiciel KRUS w Grójcu Tomasz Wawrzyniak powiedział, że zmiany danych w KRUS 

dokonuje rolnik. 

Ponadto poinformował, że PP Bobrowscy z Wólki Kurdybanowskiej zajęli I miejsce w 

konkursie na najładniejsze gospodarstwo w powiecie. 

 

3. Przyjęcie protokołu Nr IX.2019 z dnia 23.05.2019r. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu Nr IX.2019 z dnia 23.05.2019r..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, 

Wojciech Nowocień, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Marek Rybicki, 

Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Koziński 

NIEOBECNI (1) 

Dominik Górecki 

 

4. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady oraz działalności Wójta i podległych 

jednostek w okresie między sesjami. 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że została podpisana umowa w Urzędzie 

Marszałkowskim na dotacje na drogę Tomczyce – Jadwigów.  

2 czerwca odbył się piknik rodzinny i biegi o puchar Wójta w Wilkowie. 

Był na szkoleniu wójtów związanym z obroną terytorialną. 

4 czerwca był na jubileuszu powiatu. 

16 czerwca odbyło się spotkanie z dyrektorami szkół dotyczące podsumowania roku 

szkolnego, wygaszania gimnazjum oraz funkcjonowania oświaty. Ważne, że zostały 

przeprowadzone egzaminy.  

Były wyjazdy do Ministerstwa Finansów w celu przywiezienia wyposażenia. 



 19 czerwca podpisane został 5 umowy na dotacje dla straży i świetlic wiejskich z programu 

MIAS. 

25 czerwca otrzymaliśmy dotacje z Kuratorium Oświaty na tablice interaktywne i rzutniki dla 

szkół. Dofinansowana została pracownia komputerowa w PSP Lipie na 42 komputery. 

W trakcie są remontowane drogi gminne poprzez łatanie i spryskiwanie. 

Do modernizacji dróg powiatowych przystąpiła już firma. Starostwo powiatowe pozyskało 

środki na drogę Bielany – Kozietuły na odcinek 2400mb. 

Sfinalizowany został przetarg na tłuczeń. 

 

 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z działalności poszczególnych komisji w 

okresie między sesjami. 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk poinformował, że w okresie między sesjami odbyły 

się 3 komisje tj. Komisja Rewizyjna, Komisja Skarg, wniosków i petycji, Komisja 

Finansowa. 

Informacja stanowi nr 5 załącznik do niniejszego protokołu.  

 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Błędów na 2019 rok, 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego Leszka Bobrowskiego o przywrócenie funduszu sołeckiego na położenie 

warstwy asfaltowej na drodze Wólka Kurdybanowska.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, 

Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz 

Rybak, Marek Rybicki, Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (1) 

Dominik Górecki 

 

Głosowano w sprawie: 
zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Błędów na 2019 rok,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, 

Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz 

Rybak, Marek Rybicki, Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (1) 

Dominik Górecki 

 



 

 

 

b) zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Błędów na lata 2019-2023, 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Błędów na lata 2019-2023,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, 

Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz 

Rybak, Marek Rybicki, Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (1) 

Dominik Górecki 

 

 

c) udzielenia Wójtowi Gminy Błędów wotum zaufania z tytułu przyjęcia raportu o stanie 

gminy na 2018 rok, 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk poinformował o zasadach przeprowadzenia debaty nad 

raportem o stanie gminy wynikających wprost z ustawy o samorządzie gminnym. Radni w 

sprawie raportu zabierają głos bez ograniczeń czasowych. Mieszkańcy mogą zabierać głos w 

sprawie debaty. Mieszkaniec, który chciałby zabrać głos musi, najpóźniej w dniu 

poprzedzającym dzień, na który zwołana została sesja złożyć na piśmie zgłoszenie poparte 

podpisami co najmniej 20 osób. Takich zgłoszeń nie było. 

Zapoznał z zarządzeniem Wójta w sprawie przedłożenia raportu o stanie gminy oraz 

projektem uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania. 

Raport znajduje się na stronie internetowej Urzędu Gminy w Błędowie. 

 

Debata: 

Wiceprzewodniczący Rady Robert Borkowski powiedział, że raport jest sporządzony z 

błędami. Ślubowanie Wójta miało miejsce w dniu 19 listopada 2018 roku, a nie 21 listopada 

2018 roku. 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk powiedział, że raport nie zawiera danych na co były 

wydane wolne środki w 2018 roku w kwocie 936.901.75 zł. W planie dochodów brak 

porównania w stosunku do roku 2017, ile wpłynęło podatku PIT i CIT. 

W opisie podstawowych inwestycji są oczywiste błędy. Na przebudowę ulicy Długiej w 

Błędowie, budowę boiska wielofunkcyjnego przy Publicznej Szkole Podstawowej w 

Wilkowie i siłowni plenerowej i strefy relaksu w Błędowie, nie było wykonanych inwestycji 

tylko wykonano tylko projekty. 

W charakterystyce odpadów komunalnych odebranych z terenu Gminy Błędów opisano 

kodami, które nie dają nam pełnego obrazu o wartości i skąd odbierane. 

                                                                                                                 Przerwa w obradach. 

Skarbnik Gminy Barbara Binkiewicz odpowiedziała, że wolne środki zostały rozdysponowane 

na pokrycie deficytu budżetowego m.in. dotacje dla powiatu,  na sfinansowanie drogi 

Tomczyce-Jadwigów, przeciwdziałanie alkoholizmowi. 



Zapoznała z wysokością udziałów w podatku PIT i CIT za poprzednie lata. Z wpływów tego 

podatku widać tendencję wzrostową. 

Raport stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Robert Borkowski 

- Piotr Jakubczyk 

 

Głosowano w sprawie: 
udzielenia Wójtowi Gminy Błędów wotum zaufania z tytułu przyjęcia raportu o stanie gminy 

na 2018 rok,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Leszek Bobrowski, Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Dariusz Rybak, Marek Rybicki, 

Leszek Słowiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Robert Borkowski, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, Sebastian Oziemski, 

Piotr Piekarski, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (1) 

Dominik Górecki 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk stwierdził, że Rada nie udzieliła Wójtowi Gminy 

Błędów wotum zaufania. 

 

d) zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2018 rok, 

W sprawie projektu uchwały nikt nie zabrał głosu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2018 rok,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Leszek Bobrowski, Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Dariusz Rybak, Marek Rybicki, 

Leszek Słowiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Robert Borkowski, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, Sebastian Oziemski, 

Piotr Piekarski, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (1) 

Dominik Górecki 

 

e) udzielenia Wójtowi Gminy Błędów absolutorium z tytułu wykonania budżetu na 2018 rok 
Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2018 rok oraz informację o stanie mienia 

komunalnego radni otrzymali z zawiadomieniami na sesję. 



Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2018 rok stanowi załącznik nr 12 do 

niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk zapoznał z wnioskiem Komisji Rewizyjnej z dnia 7 

czerwca 2019 roku w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium. 

Stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Zapoznał z uchwałą nr Pł.172.2019 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Warszawie z dnia 7.05.2018 w sprawie wydania opinii o przedłożonych przez Wójta Gminy 

Błędów sprawozdaniach z wykonania budżetu za 2018 rok. 

Stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Zapoznał z uchwałą nr Pł.227.2019 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Warszawie z dnia 13.06.2019 w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Komisję 

Rewizyjną Rady Gminy Błędów wniosku w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy. 

Stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

DYSKUSJA: 
Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk poinformował o złożeniu przez Klub Radnych 

Wspólne Dobro zawiadomieniu do Prokuratury Rejonowej w Grójcu o możliwości 

popełnienia przez byłego Wójta Gminy Błędów przestępstwa z art. 286 paragraf 1 Kodeksu 

karnego dotyczące niekorzystnego rozporządzenia majątkiem gminy polegające na 

bezprawnym opłacaniu odpadów z cmentarzy komunalnych, których zarządcą nie jest gmina, 

na szkodę budżetu gminy Błędów w okresie od 1.01.208r do 16.11.2018r na kwotę 

109.080,87 zł 

Sporządzono projekt na przebudowę i zmianę sposobu użytkowania pomieszczeń w budynku 

PSP w Błędowie dla potrzeb Urzędu Gminy w Błędowie na kwotę 70 110 zł, a budżecie na 

2019 rok nie zabezpieczono środków na kontynuacje zadania. 

Pomimo kwoty 936 901,23 zł wolnych środków zadłużyliśmy się z kwoty 7.123 430,23 zł do 

kwoty 7.373 370,23zł. Pieniądze zostały przejedzone. Oprócz dofinansowania drogi  dwóch 

odcinków dróg po 700 mb, nic nie zrobiliśmy. Dochody są mniejsze od wydatków. 

Wykonywano inwestycje bez wcześniejszego zabezpieczenia środków finansowych w 

budżecie gminy i Rada Gminy była stawiana przed faktem dokonanym m.in. budowa 

świetlicy w Machnatce-Parceli. 

Prawnik Sylwia Dąbrowska powiedziała, że absolutorium jest warunkiem formalnym. 

Przepisy prawa nie przewidują absolutorium dla dwóch osób. 

Radny Dariusz Rybak zapytał się, który z zaciągniętych kredytów był niezasadny. Kredyty 

były brane pod konkretne inwestycje.  

Prawnik Sylwia Dąbrowska zapytała się, czy nie było podjętych uchwał? 

Radny Wojciech Nowocień zapytał się, dlaczego takie kwoty uciekły? Pan Przewodniczący 

był radnym w poprzedniej kadencji i zawsze było udzielane absolutorium wójtowi. 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk powiedział, że był radnym w mniejszości i dwukrotnie 

wstrzymywał od głosu i jeden raz był przeciwny. Nie był przeciwne inwestycjom, nie 

wszystkie inwestycje były złe. Nie był skory do podnoszenia ręki na komisjach i sesjach. 

Radny Zbigniew Koziński powiedział, że skoro brakuje 900 tys. zł, to dlaczego budżet jest 

przyjmowany. 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk powiedział, że jak mówi p. Skarbnik budżet jest tylko 

na papierze. Trzeba przychodzić na komisje i się interesować. 

Radny Zbigniew Koziński powiedział, że prosił o dostosowanie terminów komisji i sesji do 

jego grafiku pracy. 



Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk powiedział, że funkcja radnego jest społeczna, sesje 

odbywają się w godzinach pracy Urzędu Gminy. 

Radny Zbigniew Koziński powiedział, że diety wy ustaliliście obniżając na 50 zł, wy nie 

musicie brać bezpłatnego urlopu. 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk powiedział, że z tego co Pan mówi, to kandydował do 

rady dla pieniędzy. Każdy z nas pracuje zawodowo. 

Skarbnik Gminy Barbara Binkiewicz powiedziała, że wolne środki zostały przeznaczone na 

inwestycje i projekty oraz zadania bieżące m.in. remont dróg 

 

Głosowano w sprawie: 
udzielenia Wójtowi Gminy Błędów absolutorium z tytułu wykonania budżetu na 2018 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Leszek Bobrowski, Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Dariusz Rybak, Marek Rybicki, 

Leszek Słowiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Robert Borkowski, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, Sebastian Oziemski, 

Piotr Piekarski, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (1) 

Dominik Górecki 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk stwierdził, że Rada nie udzieliła Wójtowi absolutorium 

za 2018 rok. 

                                                                                

f) zatwierdzenia rocznego sprawozdania z wykonania planu finansowego Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Błędowie za 2018 rok, 

 

Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia rocznego sprawozdania z wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Błędowie za 2018 rok,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, 

Zbigniew Koziński, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Marek Rybicki, 

Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Wojciech Nowocień 

NIEOBECNI (1) 

Dominik Górecki 

 

 

 

 



g) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania, 

 

Głosowano w sprawie: 
szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, 

Zbigniew Koziński, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Marek Rybicki, 

Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (2) 

Dominik Górecki, Wojciech Nowocień 

 

h) rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika GOPS. 
Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk zapoznał ze skargą oraz wnioskiem Komisji skarg, 

wniosków i petycji. 

 

Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika GOPS..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, 

Zbigniew Koziński, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Aneta Wróblewska, Zenon 

Żebrowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Dariusz Rybak, Marek Rybicki, Leszek Słowiński 

NIEOBECNI (2) 

Dominik Górecki, Wojciech Nowocień 

 

i) projektu planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Błędów 

oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 

2019r. 

 

Głosowano w sprawie: 
projektu planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Błędów 

oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 2019r.  

 



Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, 

Zbigniew Koziński, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Marek Rybicki, 

Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (2) 

Dominik Górecki, Wojciech Nowocień 

 

7. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski oraz udzielenie odpowiedzi. 

 

Interpelacje: 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk zapytał się, czy ktoś chciałby złożyć pisemna 

interpelację? 

Nikt nie złożył pisemnej interpelacji. 

Zapytania i wolne wnioski: 

Nikt się nie zgłosił. 

 

8. Sprawy różne. 

Radny powiatowy Wojciech Wojtczak powiedział, że jest zbulwersowany głosowaniem nad 

absolutorium dla Wójta. Sołtysi protestując wyszli z sali. Wobec tego nie poruszy kilku 

tematów klęski przymrozków, wyborów do Izb Rolniczych, budowy dróg powiatowych, 

sytuacji szpitala po przeprowadzonym audycie. Od dzisiaj będzie koordynatorem zbierania 

podpisów w sprawie wotum zaufania i odwołania tej rady. 

Radnym proponuje przejść na stronę Wójta. Daje termin 5 dni. 

Radna Aneta Wróblewska powiedziała, że każdy radny głosuje zgodnie ze swoim sumieniem. 

Mieszkaniec Błędowa Oraczewski zapytał się, co się stało z wnioskiem o siłownię plenerową 

w Błędowie.   

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk powiedział, że inwestycja została zdjęta z budżetu w 

związku z brakiem środków. Dofinansowanie  w tym roku otrzymaliśmy tylko od Marszałka 

Województwa i ze Starostwa 

Mieszkaniec Błędowa Oraczewski zapytał się, co z oświetleniem łąk, pastwisk, lampy są 

nawet we wsi Oleśnik w olszynach. 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk powiedział, że to pytania do Wójta. 

Radny powiatowy Wojciech Wojtczak zapytał się dlaczego p. Wróblewska głosowała przeciw 

absolutorium dla Wójta. Zapytał się p. prawnik ile trzeba zebrać podpisów aby przeprowadzić 

referendum w sprawie odwołania rady. 

Radca prawny Dąbrowska powiedziała, że sprawdzi. 

Radny powiatowy Wojciech Wojtczak zapytał się dlaczego nie ma odpowiedzi na pismo 

sołtysów. 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk powiedział, że organem wykonawczym jest Wójt. Nie 

może być tak, że w danej sprawie są dwie odpowiedzi. Wnioski są analizowane na Komisji 

Finansowej. 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że były dwa pisma jedno do Wójta drugie do Rady. 

Udzielił mieszkańcom odpowiedzi ustnej. Nie można oczekiwać, że będzie udzielał 

odpowiedzi za przewodniczącego. 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk powiedział, że my jako Rada nie znamy odpowiedzi, 

stanowiska Wójta. 



Radca prawny Dąbrowska powiedziała, że organ. który nie jest właściwy do załatwienia 

sprawy, przekazuje ją właściwemu organowi. Warto wdrożyć procedury. 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk powiedział, że pismo było rozpatrywane na Komisji 

Finansowej i p. Wójt znał stanowisko Rady. 

Radna Aneta Wróblewska powiedziała, że nie była przeciw, tylko się wstrzymała od głosu. 

Co ma na myśli p. Wojtczak mówiąc, ze mam przechodzić na czyjąś stronę. My jesteśmy 

jednością. Co to ma znaczyć. Z tego co wie, to jest jeden klub radnych, o drugi nic nie wie. 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że widzi iż są uwagi, zastrzeżenia do funkcjonowania 

gminy. Dlaczego wcześniej p. Przewodniczący nie zgłaszał do pewnych organów. Był w 

poprzedniej kadencji radnym i skoro widział takie przekręty, nieprawidłowości i z racji swojej 

funkcji zawodowej, dlaczego nosząc ten mundur nie zgłaszał łamania prawa do pewnych 

organów. To pan Przewodniczący złamał prawo, tając pewne spostrzeżenia, mając dowody 

nie zgłaszał do pewnych organów. Nie idąc z tym do pewnych organów nie dokonujemy 

swoich powinności obywatelskich. Splamił pan mundur, za który inni przelewali krew. Łatwo 

jest komuś coś zarzucać. Wszyscy podejmowaliśmy decyzje. Stara się sumiennie pracować 

dla społeczeństwa. Gdyby była pełna akceptacja, to sołtysi by nie wyszli. 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk powiedział, że nie mówił o przekrętach, tylko o 

nieprawidłowościach. My jako Rada nie robimy niczego niezgodnego z prawem. Staramy się, 

aby Gina dobrze prosperowała. Nie neguje 2019 roku. Praktycznie wszystkie uchwały 

zaproponowane przez Wójta przyjmujemy. Dlaczego mówiąc o nieprawidłowościach p. Wójt 

się oburza. To, że się wstrzymaliśmy od głosu to mamy takie prawo. 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że konstruując budżet na następny rok nie wiemy, jakie 

będą możliwości pozyskania zewnętrznych środków. 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk powiedział, że zawsze muszą być zabezpieczone 

środki w rezerwie inwestycyjnej. 

Radny powiatowy Wojciech Wojtczak powiedział, że nie można podawać informacji, że 

zostało popełnione przestępstwo. 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk powiedział, że zarzut iż mówił o przestępstwie jest 

wprowadzaniem wkład opinie publiczną. Najwięcej zamieszania na naszych sesjach robi p. 

Wojtczak. 

Radny Zbigniew Koziński powiedział, że chciał się odnieść w sprawie swojego udziału w 

pracach komisji i sesjach. Skoro nie chcą się dostosować przewodniczący rady i komisji do 

jego grafiku pracy to trudno jakoś sobie poradzi. Poprosi pracodawcę o zwolnienie na ten czas 

z pracy. Nie można doprowadzić rodziny do zubożenia. 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk powiedział, że praca radnego jest społeczna, a za 

udział w posiedzeniach rady jest dieta. 

Na tym protokół zakończono. 

                                          Przewodniczący 

                                           Rada Gminy Błędów 

                                           Piotr Jakubczyk 

Przygotowała: Hanna Jankowska 
Pełny zapis przebiegu Sesji dostępny na stronie Biuletynu Informacji Publicznej 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


